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Inleiding 
 
Na acht jaar geen onderdeel te zijn geweest van het college van burgemeester en wethouders, 
heeft de VVD Renswoude voor de komende raadsperiode een heel duidelijk  doel: meedoen in 
de coalitie. In de persoon van Marieke Teunissen-Willemsen heeft de VVD een zeer geschikte 
kandidaat wethouder in de gelederen. 
 
De VVD laat open met welke partij(en) het mogelijk een college kan vormen. Daar waar de 
verkiezingsprogramma’s op elkaar aansluiten of elkaar versterken, staat de VVD open om de 
besprekingen rondom een collegevorming aan te gaan. 
 
De VVD zal zich de komende periode sterk maken voor de volgende kernpunten: 

 Een zelfstandig en leefbaar Renswoude;  

 Een financieel gezonde gemeente; 

 Een vitaal woningbedrijf: woningen voor alle doelgroepen (dus ook voor starters en 
ouderen), behouden van het eigen woningbedrijf; 

 De bouw van een nieuwe multifunctionele Borgwal; 

 Lage, acceptabele lasten voor onze inwoners; 

 Doorpakken in de projecten Beekweide en Dorpshart; 

 Handhaving en veiligheid; 

 Een open oor en oog voor de wensen en belangen van de Renswoudse burgers. 
 
 
Zelfstandig 
 
Renswoude heeft meerdere malen met succes gestreden tegen een herindeling van onze 
gemeente. Daarnaast heeft Renswoude in al die jaren laten zien het ook zelfstandig aan te 
kunnen, en de VVD is van mening dat Renswoude de zelfstandigheid nog vele jaren aan kan. 
Een eventuele fusie is voor de VVD niet bespreekbaar. De VVD Renswoude staat ook zeer 
kritisch tegenover de plannen van een Superprovincie, omdat die weldegelijk invloed kan hebben 
op de situatie in Renswoude. 
 
 
Financieel gezond 
 
De gemeentefinanciën zullen de komende periode meer dan bijzondere aandacht nodig hebben. 
Los van alle lokale plannen die een financiële impact hebben, is het beeld van uitkeringen van uit 
het Rijk (gemeentefonds) voor de komende jaren niet rooskleurig. De begrotingen moeten 
zorgvuldig opgesteld worden en daar waar nodig zullen bezuinigingen worden doorgevoerd. 
Hierin moeten keuzes gemaakt worden, en daar zal de VVD niet voor weglopen. 
 
 
Vitaal Woningbedrijf 
 
Het woningbedrijf krijgt een steeds prominentere rol in Renswoude. Voorop gesteld dat de VVD 
trots is op een eigen woningbedrijf moeten er wel acties ondernomen worden om het 
woningbedrijf vitaal te houden. De eerste aanzet hiervoor is gemaakt, maar er zal nog veel meer 
moeten gebeuren. De VVD heeft de laatste jaren bij de begrotingsbehandeling altijd aangeven 
open te staan voor het (deels) verkopen van woningen aan de bewoners. Eindelijk gaat dit nu ook 
gebeuren, maar er dient ook nieuwbouw te worden gerealiseerd. De projecten Dorpshart en 
Rechthuis maken ook onderdeel uit van het woningbedrijf. Vooral het rechthuis is een 
molensteen om onze nek, en dit baart de VVD veel zorgen. De laatste jaren is de investering in 
het rechthuis veel te vaak te positief benaderd, hetgeen nimmer is waargemaakt. Dit moet 



anders. De VVD vindt dat het verlies dient te worden beperkt en dat er zorgvuldig en snel moet 
worden gehandeld in dit lastige dossier. 
 
 
Nieuwbouw multifunctionele Borgwal 
 
De nieuwbouw Borgwal is voor de VVD een prominent punt. Het huidige college heeft de taak 
uiterlijk 2015 met uitsluitsel te komen. De VVD is echter van mening dat dit niet zo lang hoeft te 
duren, en heeft hiervoor meerdere malen in commissies en raadsvergaderingen met financiële 
onderbouwingen de overige partijen trachten mee te krijgen in een voorspoedige nieuwbouw.  
De reden waarom de VVD deze houding aanneemt is tweeledig. Ten eerst het huidige 
verouderde schoolgebouw. Dit raakt echt gedateerd en dat zal de komende jaren steeds meer 
preventieve en correctieve onderhoudskosten met zich mee brengen. Daarbij heeft de gemeente 
nu genoegen genomen met het predicaat matig (soms slecht) in de laatste 
onderhoudsrapportage. De VVD vindt dit een te groot risico en onacceptabel. 
Ten tweede is de VVD van mening dat het mogelijk zou moeten zijn om de financiën rond te 
krijgen. Het is zeer zeker geen eenvoudige opgave. Wel een kwestie van keuzes maken. De VVD 
heeft de nodige rekenmodellen gemaakt, welke ook reeds gepresenteerd zijn. Los van de manier 
waarop is ook het tijdstip doorslaggevend. Met in het achterhoofd de sombere 
meerjarenbegroting wordt het haast onmogelijk om eind 2015 een sluitend financieel plan te 
presenteren. De VVD vreest dan ook dat van uitstel afstel komt en pleit daarom voor een snellere 
aanpak. 
 
 
Beheersbare lasten burgers 
 
Renswoude heeft ten opzichte van andere gemeenten lage lasten voor haar burgers en dit wil de 
VVD zo houden. Uiteraard dient dit financieel in balans te zijn met de gemeentekas. Eventuele 
verhogingen moeten aantoonbaar en uit te leggen zijn aan de burgers. Extreme verhogingen 
passen volgens de VVD niet! 
 
 
Doorpakken in grote projecten 
 
De leefbaarheid van Renswoude valt of staat met het doorpakken in de projecten zoals 
Beekweide en het Dorpshart. In het Dorpshart zijn onlangs de nodige procedurele stappen 
gemaakt, maar de weg was lang en we zijn er nog niet. 
De wijk Beekweide heeft last van de landelijke crisis op de woningmarkt. Het ergste lijkt  nu 
achter de rug en dat schept wellicht weer mogelijkheden op Beekweide. Een goed voorbeeld 
hiervan is het laatste deelproject met 15 starterwoningen op de Watersnipweide, waar in 
recordtempo alle woningen zijn verkocht. Er moet actief gezocht worden naar mogelijkheden om  
de overige grond in Beekweide te verkopen. 
 
 
Veiligheid en Handhaving 
 
Of het nu gaat om lukraak geparkeerde vrachtwagens op de Hooge Hoek, het parkeren van 
auto’s op de stoep,  te hard rijden in (vooral) de bebouwde kom, illegale bebouwing of bewoning, 
zonder handhaving zijn regels nutteloos. De VVD wil dat regels strak worden nageleefd waarbij 
direct en rechtvaardig opgetreden wordt. Dit zal deels door inzet van de politie zijn, maar laten we 
vooral elkaar ook aanspreken op ongewenst gedrag.  
 
 
 
 
 



Flexibel bestuursapparaat 
 
De VVD wil een bestuursapparaat dat flexibel is en dicht bij de burgers staat. De afgelopen 
periode zijn al de nodige veranderingen doorgevoerd in het bestuursapparaat, maar de VVD ziet 
meer mogelijkheden. Zo zijn er de veranderingen, maar zijn hiervan de bezuinigingen nog niet 
zichtbaar in de begroting. 
 
De VVD is van mening dat het huidige beleid van de gemeente voor de inhuur van specialisten 
scherp moet worden afgewogen. Kostbare structurele inhuur is niet acceptabel voor de VVD. 
 
Daarnaast dienen contracten voor bijvoorbeeld inzameling van huisvuil en plantsoenonderhoud 
nooit stilzwijgend verlengd te worden, maar waar mogelijk opnieuw te worden aanbesteed. 
 
 
Ruimte voor de alleenstaande starter 
 
Renswoude beschikt over voldoende ruimte om nieuwe woningen te bouwen. Het is zaak dat er 
gebouwd wordt naar de behoefte van de Renswoudenaren. De doelgroep (alleenstaande) 
starters mag hierin niet vergeten worden. Te vaak wordt alleen een startend gezin gezien als 
doelgroep, terwijl een alleenstaande starter nu meestal aangewezen is op de huursector.  
 
 
Verkeer en veiligheid 
 
De VVD is blij met de inzet van de wijkagent. Ook de inzet van de brandweer verdient alle lof. De 
VVD blijft kritisch richting de Veiligheidsregio Utrecht (VRU). De aanrijtijden van de ambulance 
dienen vanzelfsprekend binnen de huidige normen te blijven. 
 
Voor de leefbaarheid in het dorp is een goede voorziening van het Openbaar Vervoer van belang.   
 
De VVD vraagt ook aandacht voor de vele drempels in het dorp. Daar waar het in de ene straat 
ontbreekt aan snelheidverminderende maatregelen, is in een volgende straat juist een overvloed 
aan drempels. Dit kan anders en slimmer. 
Daarnaast vindt de VVD de plasvorming op de Barneveldsestraat zorgelijk. Dit kan tot gevaarlijke 
situaties leiden. 
 
De wens van de VVD voor een rondweg om het dorp is er nog steeds, maar gezien de huidige 
financiële positie van de gemeente heeft dit de komende periode geen prioriteit. 
 
 
Levendig verenigingsleven 
 
De VVD is voorstander van een levendig verenigingsleven, en waar mogelijk dient de gemeente 
ook ruimte en medewerking verlenen bij initiatieven. Wel moet de gemeente zorgvuldig zijn met 
het verstrekken van subsidies. 
 
 
Ondernemers de ruimte geven 
 
De VVD pleit voor het geven van ruimte aan ondernemers. Dit geldt zowel voor bedrijven op het 
bedrijventerrein als voor onze agrariërs.  
 
Op de Hooge Hoek zijn nog kavels over en de VVD is van mening dat deze niet vastgehouden 
moeten worden totdat een (nieuwe) ondernemer uit Renswoude zich meldt. Indien ondernemers 
van buiten Renswoude zich willen vestigen in Renswoude  zijn deze ondernemers meer dan 
welkom. Het onnodig vasthouden van kavels kost de gemeente bakken met geld. 



 
Boeren die willen stoppen met hun bedrijfsvoering of hiertoe door omstandigheden gedwongen 
worden, moeten gebruik kunnen maken van de regeling dat zij van hun boerderij een 
woonbestemming kunnen maken. Het bijbouwen van woningen mag echter geen belemmering 
zijn voor de agrarische activiteiten in de omgeving, of voor (mogelijk toekomstige) uitbreiding 
daarvan. Per geval moet kritisch beoordeeld worden of aan de voorwaarden wordt voldaan. 
Ongelimiteerd woningen in het agrarische buitengebied van Renswoude bouwen is wat de VVD 
betreft geen optie, daarvoor is binnen de bebouwde kom ruimte genoeg. 
 
 
Jeugdzorg vanaf 2015 
 
Zeer waarschijnlijk gaat vanaf 2015 het nodige veranderen in de Jeugdzorg. Dit wordt van 
overheidswege opgelegd en deze transitie zal ons voor de nodige uitdagingen stellen. Uiteraard 
volgt de VVD Renswoude dit proces kritisch en op de voet. Het is van groot belang dat niemand 
tussen wal en schip terecht komt en dat de juiste hulp op de juiste plaats en op het juiste tijdstip 
wordt verstrekt. 
 
 
Bibliotheek naar Dorpshart 
 
De VVD staat open voor een verplaatsing van onze bibliotheek naar het Dorpshart. Ook juicht de 
VVD de komst van een eerstelijns gezondheidscentrum (ELGC) van harte toe. Als alternatief kan 
er ook een combinatie gevonden worden in een nieuwe multifuctionele Borgwal. 
 
 
Renswoude als toeristische Grebbelinie gemeente 
 
Renswoude heeft een unieke positie omdat zij als enige gemeente/dorp geheel door de 
Grebbelinie omringd wordt. De kans die deze toeristische ‘attractie’ biedt, moet Renswoude zien 
te benutten. Daarom zijn we ook blij dat bijvoorbeeld restaurant De Hof gaat deelnemen in het 
bezoekerscentrum bij Fort aan de Buursteeg. Maar er is veel meer in Renswoude, met 
bijvoorbeeld de campings in het buitengebied. De VVD vindt dat de gemeente nog meer moet 
doen om Renswoude te profileren als toeristische gemeente, binnen het samenwerkingsverband 
Foodvalley. 
 
 
Kortom: de VVD Renswoude is klaar voor de toekomst 
 
Onze plannen leiden tot een krachtig gemeentebestuur met gemeentefinanciën die op orde zijn. 
Hoe wij dit bereiken? Door goede plannen en de juiste mensen op de juiste plek. Wij hebben een 
lijst met gekwalificeerde kandidaten en in de persoon van Marieke Teunissen een meer dan 
uitstekende kandidaat wethouder met relevante kennis en ervaring. Onze toekomst als 
zelfstandige gemeente valt of staat met het hebben van een krachtig bestuurder en kundige 
raadsleden. Wij hebben het volste vertrouwen in onze kandidaten en in de toekomst van 
Renswoude. Een Renswoude met voldoende voorzieningen, een bruisend verenigingsleven, een 
multifunctionele Borgwal en ruimte voor ondernemers. Kortom een dorp om trots op te zijn met 
voldoende werkgelegenheid en woonruimte en kansen voor iedereen. Problemen? Wij steken de 
kop niet in het zand, maar zien vooral uitdagingen!  
 
 
 
 
 
 
 



Onze mensen 

 

Vlnr (positie lijst): Niek van Barneveld (8), Bart Bisschop (4), Marieke Teunissen (2), 

Gerco van de Vendel (7), Peter Walraven (1), Eric Romers (6), Yvonne Gerritsen (3) en 

Evert Cornelis Blaauwendraat (5) 

 
 

Stem VVD voor een  
toekomstbestendig Renswoude! 

 
 

 
 
 


